
André Klausen - via ungdomsrådet 
Eg vil spørje kommunestyret på neste spørjetime om kva dei har tenkt til å gjere med saka om 
skiljeveggar i dusjane i radøyhallen, og om dei har tenkt til å ta hensyn til elevrådet sitt ønske om 
dørar eller forheng, da veggar utan desse er totalt meiningsaust. 
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